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Vragen van de leden Marcouch en Kuiken (beiden PvdA) aan de minister van 
Veiligheid en Justitie over een mishandeling van een politieagent in Kollum 
(ingezonden 24 januari 2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Agent bewusteloos geslagen in Kollum»?1 

Vraag 2
Herinnert u zich de (eerst aangehouden en later vervallen) motie-Marcouch 
van 20 januari 2011 waarin gevraagd werd om het gebruik van alcohol en 
drugs bij geweldsdelicten als een zelfstandig strafverhogend element in de 
strafeis door de officier van justitie te laten opnemen?2 

Vraag 3
Zijn de feiten zoals in het genoemde bericht zijn vermeld, waar?  Zo nee, op 
welke punten dan niet? 

Vraag 4
Zijn alle verdachten van deze mishandeling inmiddels bekend en zijn zij 
opgesloten? Zo ja, om hoeveel verdachten gaat het? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat daders die schuldig worden bevonden van het onder 
invloed plegen van een geweldsmisdrijf voor langere tijd de toegang 
tot eenuitgaansgebied zouden moeten kunnen worden ontzegd? Zo ja, welke 
mogelijkheden bestaan er om daders van een dergelijk misdrijf voor langere 
tijd een uitgaansverbod voor een gebied op te leggen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Wat is de stand van zaken van de registratie van alcohol- en drugs bij 
geweld, zoals aangekondigd in uw brief van 25 maart 2011?3 

1 Leeuwarder Courant, 22 januari 2012.
2 Kamerstuk, 28 684, nr. 300.
3 Kamerstuk, 28 684, nr. 311.
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Vraag 7
Wat heeft u concreet gedaan met uw belofte om in het Wetboek van 
Strafvordering de mogelijkheid van de inzet van alcohol- en drugstesten te 
creëren met als doel het kunnen stellen van een zwaardere strafeis? Wanneer 
komen deze testen daadwerkelijk in de wet te staan? 

Vraag 8
Wordt het gebruik van alcohol en drugs bij geweldsdelicten als strafverzwa-
ringsgrond in Bos-Polaris aangemerkt? Zo ja, hoeveel zwaarder zijn de eisen 
daardoor geworden? Zo nee, waarom niet en wanneer gebeurt dat dan wel? 

Vraag 9
Hoe gaat het met de gezondheid van het slachtoffer?Wordt er ook op de 
mogelijke mentale gevolgen voor deze agent gelet? Zo ja, waar blijkt dat uit? 
Zo nee, waarom niet?
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